
  .25.5.11שהתקיימה בתאריך  13.11כפי שפורסם בפרוטוקול של ישיבת וועד להלן המנשר להפצה 
  
  

  ,חברי האגודה ותושבי כפר מנחם שלום רב
   

  .ברצוננו לשקף את תמונת המצב של היישוב נכון להיום
אנשי י "היישוב מפעיל במסגרת האגודה מערכת ענפה של שירותים אשר מנוהלת באופן חלקי בלבד ע

 .מקצוע אותם שכרה האגודה
אשר קיים כמעט בכל יישוב לא מאויש תקופה ממושכת ) מזכיר(למעשה התפקיד החיוני של מנהל כללי 

המצוי בשלב רגיש של פיתוח , ונשען בעיקר על התנדבות אשר אינה נותנת מענה הולם לצרכי היישוב
  . וצמיחה

  
, ייםשירותים מוניציפאל, ורים לתשתיות ציבוריותביישוב קיימים חילוקי דעות במגוון נושאים הקש

  .מנגנון ניהול היישוב ועוד
  

  .לא צלח") חיים בצוותא("י צוות של תושבים מההרחבה ומהקיבוץ "הניסיון ליישב מחלוקות אלו ע
על אף שהתקיימו מספר מפגשים ברוח טובה ומכובדת אשר הניבו שיח ענייני ויוזמות במטרה לפתור 

  . מות אלו לא קיבלו עדיין ביטוי מעשייוז ,מחלוקות
  

למרות הרצון הטוב והכרה גורפת בפוטנציאל שלנו כיישוב לייצר חיים קהילתיים ענפים ואיכות חיים 
  .נקלענו למילכוד משתק, כללית

מצד אחד לא ניתן מנדט וגיבוי ציבורי לוועד האגודה כל עוד ישנן מחלוקות בסוגיות הליבה של החיים 
  .ביישוב
  .שני לא ניתן לפתור מחלוקות אלו ללא מנדט וגיבוי ציבורי  מצד

  
המילכוד קיבל ביטוי חד משמעי באסיפה האחרונה בה לא התאפשר לוועד האגודה להציג את סדר היום 
ולהוביל את תהליך קבלת ההחלטות ביישוב באמצעות קבלת אישור האסיפה להצבעה בקלפי על תקציב 

  ).מזכיר(לי ועל חידוש משרת מנהל כל 2011
  

וניהול תקין של , הסדרת המחלוקות ביישוב –הוועד ניסה להוביל את היישוב בשני כיוונים במקביל 
  .יישוב בעל אופי קהילתי הכולל מערכות חינוך ותרבות מפותחות

   
  .לא ניתן לקחת אחריות ללא סמכות ואמון הציבור - אולם 

   
  !!ול ולהוביל את היישובבמצב שנוצר וועד האגודה אינו יכול להמשיך לפע

  
) 'וכו, תאורה, גינון(ועד האגודה יעביר בשבועות הקרובים את ניהול העניינים המוניציפאליים , לפיכך

  .באופן מלא לוועד המקומי
ונעביר , נחדל מלקיים את המסגרות החינוכיות המופעלות על ידי האגודה, בתום שנת הלימודים, בהמשך

החוק מחייב את המועצה (את המערכות על פי שיקול דעתה ועל פי החוק למועצה את הסמכות להפעיל 
  ).ומעלה בתחומי המועצה 3למצוא פתרון לכל ילד מגיל 

  
  . האגודה לא תוכל להמשיך ולהעניק שירותים לרבות חינוך ותרבות

  
  .האופן בו תחדל האגודה לעסוק בניהול היישוב יהיה מסודר ואחראי

   
   –הצלחה במציאת המסלול הנכון והיעיל לקידום היישוב שכולנו אוהבים  אנו מאחלים לכל התושבים

  .כפר מנחם
   
  בברכה  
  

 וועד האגודה


